

Occupational Health & Safety Policy

SING SWEE BEE GROUP is committed to promoting the occupational health, safety and welfare of its employees in the workplace, visitors to our premises and contractors working on activities directly under our control.

As part of our commitment, we will:

- Comply with all local legal and other requirements;
- Communicate our OHS commitment to all stakeholders;
- Conduct risk assessment for our routine & non-routine activities;
- Encourage input from employees in OHS;
- Investigate accidents, incidents and cases of work-related illness so that improvements can be identified and managed;
- Provide adequate resources for OHS;
- Undertake continual improvement to our OHSAS 18001:2007 & SS506:2009 (Part 1) standards through periodic reviews;

Our OHS Objectives

Zero (0) MOM reportable incidents

Zero (0) penalty from the authorities

职业健康和安全管理政策

新瑞美集团致力于促进员工，承包商，顾客和来访者在我们的工作场所的健康，安全和福利。

作为我们承诺的一部分，我们将：

- 遵守所有当地的法律和其他要求；
- 传达我们的职业健康和安全管理政策承诺给我们的员工；
- 为我们的日常和非日常活动进行风险评估；
- 鼓励员工投入健康和安全的建议；
- 调查所有事故，事件和与工作有关的疾病情况等，并且采取识别于改进的方案。
- 提供充足的资源给职业健康和安全管理政策部门；和
- 通过定期审查，持续进行改进我们的 OHSAS 18001: 2007 及 SS506 : 2009 的标准；

我们健康和安全管理政策的目标：

实现零（0）的人力部报告事件

实现零（0）的政府机构处罚